

Administrative Decision (47/2023) Listing of AL OMANIYA FINANCIAL SERVICES BONUS BONDS 2023



قرار إداري (7 //2023) إدراج السندات المجانية للشركة العمانية لخدمات التمويل 2023

استناداً إلى:

- المرسوم السلطاني رقم [2019/18] بإصدار قانون الشركات التجارية.
- المرسوم السلطاني رقم [5/2021م] بتحويل سوق مسقط للأوراق المالية إلى شركة مساهمة عمانية مقفلة باسم شركة بورصة مسقط.
- المرسوم السلطاني رقم [2022/46م] بإصدار قانون الأوراق المالية.
 - النظام الأساسي لشركة بورصة مسقط [ش.م.ع.م].
- قرار الجمعية العامّة العادية السنوية المنعقدة بتاريخ 03/29 / 2023م، المتعلق بإصدار سندات مجانية غير مضمونة ملزمة التحول إلى أسهم بعد 7 سنوات من تاريخ الإصدار (OFBS) بقيمة قدرها 1,516,068 سند بقيمة قدرها 0.100 رع. للسند الواحد، ونفائدة سنوية قدرها 4%.

ووفقاً لـ:

توصية الفاضل مدير أول دائرة عمليات السوق.

تقــرّر:

- المادة (1): تدرج السندات في سوق السندات والصكوك حتى تاريخ إستحقاقها في 2030/04/10 م.
- المادة (2): يُعمل صدا القرار اعتباراً من يوم الاثنين الموافق 2023/04/10

هيثم بن سالم السالمي الرئيس التنفيذي

صدر في: 18 رمضيان 1444 هـ الموافق: 9 أبريكل 2023 م

Pursuant to:

- The Royal Decree No. 18/2019 promulgating the commercial companies' law.
- The Royal Decree No.5/21 to transfer Muscat Securities Market to a closed joint stock company named Muscat Stock Exchange.
- The Royal Decree No.46/2022 promulgating securities law.
- The Article of Association of Muscat Stock Exchange SAOC.
- The Resolution passed by the AGM held on 29/03/2023, to issue unsecured bonus bonds, compulsorily convertible to shares, 7 years after the date of issuance (OFBS), at a size of OMR 1,516,068 divided into 15,160,682 bonds, at a value of OMR 0.100 per bond, and interest rate of 4% per annum.

And according to:

 The recommendation of the Senior Director of Market Operations Department.

It has been decided:

Article (1): The bonds shall be listed in the Bonds and Sukuk Market until maturity date on 10/04/2030.

Article (2): This decision shall be effective as from Monday 10/04/2023.

Haitham Salim Al Salmi Chief Executive Officer

Issued: 18 Ramadan 1444 H Corresponding to: 9 April 2023

بورصة مسقط MUSCAT STOCK EXCHANGE صب، ۲۰۵۰ روی، الرمز البریدی ۱۱۱. سلطنة عمان